
PROTOKOt Nr XL/2017 

Obrad XL Sesji Rady Gminy Kotur1 

odbytej w dniu 27 grudnia 2017r 


Sesja odbyta si~ w sali gtawnej Oomu Pracy Twarczej "Reymontawka" w Chlewiskach. ' 

Obrady rozpocz~ty si~ 0 godz. 14°°, a zakonczyty si~ 0 godz. 15°9. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W sesji uczestniczyto - 15 radnych tj. 100% ustawowego sktadu rady /Iista obecnosci w zatqczeniu 

do protokotu/. 

Porzgdek posiedzenia: 

1. 	 Otwarcie Obrad XL Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad. 

3. 	 Wr~czenie zaswiadczenia 0 wyborze i ztozenie slubowania przez nowego radnego. 

4. 	 Informacja Wajta z dziatalnosci mi~dzy sesjami. 

5. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na 

lata 2018-2026. 
6. 	 Podj~cie uchwaty uchwalenia budzetu na 2018 rok. 

7. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 

2017-2026. 
8. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy na 2017 rok. 

9. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 


Rozwiqzywania Problemaw Alkoholowych oraz Narkomanii na 2018 rok. 


10. Podj~cie uchwaty w sprawie ustalenia wysokosci optat za swiadczenia przekraczajqce wymiar 

zaj~c obj~tych bezptatnym nauczaniem, wychowaniem i opiekq w przedszkolach i oddziatach 

przedszkolnych, dla ktarych organem prowadzqcym jest Gmina Kotun . 

11. Podj~cie uchwaty trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 


prowadzonych na terenie Gminy KOTUN oraz trybu i zakresu kontroli prawidtowosci 


pobrania i wykorzystywania dotacji. 


12. Podj~cie uchwaty w sprawie przyznania honorowego tytutu IIZastuzony dla Gminy Kotun" 

oraz wr~czenie statuetki. 

13. Informacja Przewodniczqcego Rady. 

14. Oyskusja, sprawy razne. 

15. Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

16. Zamkni~cie Obrad XL Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 


Przewodniczqca Rady Grniny Teresa Brusniak otworzyta Obrady XL Sesji Rady Gminy Kotun. 


Stwierdzita quorum. Przywitata przybytych na sesj~: nowo wybranego radnego Rady Leszka 


Gadomskiego, Przewodniczqcq Gminnej Komisji Wyborczej w Kotuniu Ew~ Roguskq, radnych 


powiatowych Jana Kucia, Wiestawa Klimka i Barttomieja Kurkusa, Paniq Ew~ Piekart, Wajta 


Grzegorza Garala, Sekretarza Gminy Joann~ J~drzejewskq, Skarbnika Gminy Agnieszk~ Chodowskq, 


Kierownika ZGK w Kotuniu Bogdana Kucia, pracownika GOPS w Kotuniu Teres~ Koziot, sottysaw 


i radnych. 


Ad pkt. 2. 

Przewodniczqca Rady ztozyta wniosek formalny 0 wtqczenie do porzqdku obrad punktu dotyczqcego 


wr~czenia zaswiadczenia 0 wyborze i ztozenie slubowania przez nowo wybranego radnego. 




Punkt ten zostatby om6wiony jako 3 a dotychczasowe punkty przesuni~te 0 jeden dalej. 

Innych wniosk6w nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie zgtoszony wniosek i zmian~ porzqdku obrad. 


Zostat on przyj~ty jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 3 


Przewodniczqca Gminnej Komisji Wyborczej w Kotuniu Rwa Roguska wr~czyta nowo wybranemu 


radnemu Leszkowi Gadomskiemu zaswiadczenie 0 wyborze . 


Nast~pnie radny Leszek Gadomski ztozyt slubowanie zgodne z art. 23a ustawy 0 samorzqdzie 


gminnym. 


Ad pkt. 4 


W6jt poinformowat 0 swoich dziataniach w okresie mi~dzysesyjnym: 


1. 	 Wydatem 28 decyzji administracyjnych, 9 zarzqdzen i 4 postanowienia . 

2. 	 Ten rok byt jednym z lepszych lat inwestycyjnych, bo na ten cel przeznaczylismy prawie 5,5 

miliona ztotych. Nie wszystko udato si~ zrealizowac w tym roku, ale w nast~pnym zostanie na 

pewno dokonczone. 

3. 	 Zakonczyta si~ juz modernizacja drogi powiatowej Broszk6w-Zuk6w. Juz trwajq prace na 

drugim odcinku, czyli na drodze Broszk6w-Zeliszew Podkoscielny. Roboty widac na odcinku 

Kotunia za przejazdem kolejowym na ulicy Zeliszewskiej i w samym centrum Zeliszewa 

Podkoscielnego. 

4. 	 Wykonano juz petnq modernizacj~ oswietlenia ulicznego w Kotuniu. 

5. 	 Na kolejne lata mamy zaplanowanych szereg inwestycji drogowych i mliejmy nadziej~, ze uda 

si~ je zrealizowac. 

6. 	 3 grudnia br. odbyty si~ juz kolejne Mikotajki Charytatywne na kt6rych zbieralismy srodki na 

leczenie chorych dzieci z naszej Gminy. Zebralismy prawie 5.200 zt, to duzo, jak na tak 

niewielkq imprez~. 

7. 	 Korzystajqc z okazji podzi~kowat odchodzqcemu na emerytur~ Kierownikowi Zaktadu 

Gospodarki Komunalnej Bogdanowi Kuciowi za wieloletniq prac~ na rzecz Gminy Kotun. 

W tym momencie obecni na Sali obrad Prezes OSP Zeliszew Duzy oraz dwoje dzieci z miejscowosci 


Zeliszew Duzy podzi~kowato radnym i W6jtowi za inwestycje, kt6re zostaty wykonane w ich 


miejscowosci. Dzieci szczeg61ne podzi~kowania wyrazili za modernizacj~ drogi, kt6rq dochodzq do 


szkoty. 


Uwag ani pytan do sprawozdania W6jta nie zgtoszono. 


Ad pkt. 5 


W6jt Grzegorz G6ral stwierdzit, ze tak jak co roku 0 tej porze radni muszq zajqc si~ Wieloletniq 


Prognozq Finansowq Gminy na kolejne lata. Projekt przedstawionej Panstwu radnym Prognozy 


otrzymat pozytywnq opini~ Sktadu Orzekajqcego RIO oraz byt omawiany na komisjach statych Rady. 


Poprosit 0 przyj~cie przedstawionego projektu uchwaty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady odczytata projekt Uchwaty Nr XL.279.2017 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 


Prognozy Finansowej Gminy KotLin na lata 2018-2026. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-15) w gtosowaniu jawnym. 




Ad pkt. 6 

Wojt Grzegorz Goral stwierdzit, ze zaproponowany radnym projekt budzetu gminy na 2018 rok 

otrzymat pozytywnq opini~ Sktadu Orzekajqcego RIO oraz komisji statych Rady. Stwierdzit, ze 

przysztoroczny jest dla nas wielkim wyzwaniem poniewaz juz przygotowujemy si~ do wyborow. 

Chcielibysmy zrobic znacznie wi~ceL ale nie wszystko moze byc zrealizowane, bo zabraknie srodkow 

budzetowych. Mnie w przysztorocznym budzecie zaskoczyta decyzja Pani Premier ustalajqca 

podwyzki dla pracownikow oswiaty, gdzie kwot tych nie zabezpieczono w sUbwencji oswiatowej. 

Staramy si~ rozumiec takie decyzje i wiemy, ze Sq one konieczne, ale chcielibysmy sobie zyczyc, aby 

decyzje wtadz panstwowych miaty zabezpieczenie finansowe. Nie mamy wqtpliwosci, ze musimy taki 

stan akceptowac, ale wolelibysmy wydac nasze pieniqdze na taki cel, jaki Rada by zadecydowata. 

Staramy si~ wyjsc z zadtuzenia ale takze staramy si~ realizowac inwestycje, a w naszych planach jest 

ich az 38 pozycji. Stqd tez kazda ztotowka w naszym budzecie jest oglqdana z kazdej strony. Poprosit 

o przyj~cie przedstawionego projektu budzetu. 

- Radna Barbara Plichta poinformowata, ze ponownie w planie przysztorocznego budzetu nie 

znalazty si~ inwestycje drogowe we wsiach Sosnowe i Albinow. Takie swoje stanowisko wyrazita 

takze na posiedzeniach komisji statych Rady. 

- Przewodniczqcy Komisji Budzetu i Finansow Jacek Wozny poinformowat, ze wszystkie komisja state 

Rady wyrazity opinie pozytywnq dla przedstawionego projektu budzetu. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady odczytata projekt Uchwaty Nr XL.280.2017 w sprawie uchwalenia budzetu na 

2018 rok. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 

- Radny powiatowy Jan Kuc pogratulowat Wojtowi i Skarbnikowi Gminy za przyj~ty jednogtosnie 

budzet na rok nast~pny. Przypomniat takze radnej Barbarze Plichcie, ze praca w radzie, to praca 

zespotowa i trzeba na to pracowac. Pogratulowat takze bardzo dobrej wspotpracy Wojta i Rady ze 

Starostq i Radq Powiatu Siedleckiego. Liczymy na dalszq tak owocnq wspotprac~. 

- Radna Barbara Plichta stwierdzita, ze wie 0 tym, iz praca w Radzie jest praCq zespotowq. Dobrze wie 

o tym i nie ma potrzeby, aby jej 0 tym przypominac. Uczestniczy w kazdej sesji Rady i zawsze 


popieratam wszystkie decyzje Rady. 


Ad pkt. 7 

Wojt przedstawit autopoprawki do projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej i jednoczesnie 

przedstawit radnym nowe brzmienie projektu uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy. Poprosit p przyj~cie przedstawionego projektu uchwaty. 

Wi~cej uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XL.281.2017 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2017-2026 .. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 



Ad pkt. 8 

Wojt Grzegorz Goral stwierdzit, ze projekt uchwaty podsumowuje wszystkie wptywy i wydatki 

budzetu w obr~bie obecnego roku. Jest to tak zwana uchwata porzqdkujqca budzet. Jest takze dobra 

informacja dla strazakow z Zeliszewa Duzego, bo udato si~ nam pozyskac z Urz~du Marszatkowskiego 

kwot~ 10.000 zt na zakup aparatow tlenowych dla jednostki. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XL.282.2017 w sprawie zmian w 


budzecie gminy na 2017 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 


Pracownik GOPS w Kotuniu Teresa Koziot poprosita radnych 0 przyj~cie przedstawionego Programu 


Profilaktyki i Rozwiqzywania Problemow Alkoholowych oraz Narkomanii na rok 2018. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 


Nr XL. 283.2017 w sprawie przyj~cia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania 


Problemow Alkoholowych oraz Narkomanii na 2018 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 10 


Wojt wyjasnit, ze zmienita si~ podstawa prawna finansowania zadan oswiatowych i dlatego dwie 


kolejne projekty uchwat Sq dostosowaniem istniejqcych u nas przepisow do nowego prawa 


oswiatowego. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XL.284.2017 w sprawie ustalenia 


wysokosci optat za swiadczenia przekraczajqce wymiar zaj~c obj~tych bezptatnym nauczaniem, 


wychowaniem i opiekq w przedszkolach i oddziatach przedszkolnych, dla ktorych organem 


prowadzqcym jest Gmina Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 11 


Wojt wyjasnit, ze tak jak w przypadku poprzedniego projektu uchwaty zmienita si~ podstawa prawna 


udzielania dotacji niepublicznych przedszkolom. Poprosit 0 przyj~cie projektu uchwaty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XL.28S.2017 w 

sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie 

Gminy Kotun oraz trybu i zakresu kontroli prawidtowosci pobrania i wykorzystywania dotacji. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 



Ad pkt. 12 

Przewodniczqca Kapituty przyznawania tytutu honorowego IIZastuzony dla Gminy Kotun" odczytata 

wniosek w sprawie przyznania tytutu oraz uzasadnienie do projektu uchwaty. W imieniu Kapituty 

poprosita radnych 0 podj~cie przedstawionego projektu uchwaty. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XL.286.2017 


w sprawie przyznania honorowego tytutu IIZastuzony dla Gminy Kotun". 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 


W tym miejscu nastqpito uroczyste wr~czenie statuetki i dyplomu "Zastuzony dla Gminy Kotun" Pani 


Ewie Piekart. 


Pani Ewa Piekart wyrazita podzi~kowanie za przyznany jej tytut. Wyrazita, ze jest to bardzo 


szczeg61ne i bardzo wazne dla niej wyr6znienie. Jest to nagrodzenie jej wieloletniej pracy w swietlicy 


wiejskiej w Gr~zowie (k6tka teatralnego i zespotu spiewaczego). Nast~pnie wspomniata poczqtki 


swojej dziatalnosci w k6tkach i nagrodach, kt6re otrzymata dziatajqc w k6tku teatralnym. 


Na zakonczenie odczytata sw6j wiersz na temat swojej dziatalnosci oraz ztozyta wszystkim zebranym 


najserdeczniejsze zyczenia noworoczne. 


Ad pkt. 13 


Przewodniczqca Rady poinformowata 0: 


1. 	 Nast~pna sesja odb~dzie si~ w dniu 29 stycznia 2018 roku. 

2. 	 Poprosita Przewodniczqcych wszystkich komisji statych Rady 0 przygotowanie program6w 

dziatania na przyszty rok. 

3. 	 Podzi~kowata wszystkim osobom zaangazowanym w organizacj~ Mikotajek Charytatywnych. 

4. 	 Przedstawita i powitata nowego sottysa wsi Sosnowe Roberta Przybytka. 

5. 	 Ztozyta wszystkim zyczenia noworoczne. 

Ad pkt. 14 

- Rady powiatowy Wiestaw Klimek twierdzit, ze radny Jan Kuc w swojej wczesniejszej wypowiedzi 

powiedziat juz prawie wszystko na temat plan6w inwestycyjnych starostwa na rok przyszty, wi~c nie 

b~dzie si~ powtarzat. Podzi~kowat W6jtowi oraz radnym za bardzo dobrq wsp6tprac~ z Radq Powiatu 

Siedleckiego. Poinformowat, ze w przysztorocznym budzecie powiatu zostaty zaplanowane srodki na 

inwestycje w wysokosci 29 milion6w ztotych, z czego 16 milion6w pochodzi ze srodk6w 

pomocowych. Zyczyt, aby zaplanowane zadania inwestycyjne zostaty zrealizowane. 

-Radny powiatowy Barttomiej Kurkus stwierdzit, ze nie b~dzie powtarzat tego, co juz zostato 

powiedziane, wi~c ztozyt wszystkim obecnym zyczenia noworoczne. 

- Do zyczen noworocznych przytqczyt si~ takze radny powiatowy Jan Kuc. 

- Prezes asp Zeliszew Duzy podzi~kowat radnym za zabezpieczenie srodk6w finansowych w 

przysztorocznym budzecie na zakup samochodu strazackiego dla jego jednostki. Stwierdzit, ze w tym 

roku nie udato si~ go pozyskae, wi~c jest nadzieja na to, ze uda si~ to wykonac w przysztym roku. 

- W6jt Grzegorz G6ral stwierdzit, ze okres mi~dzy swiqteczny, to okres podsumowan i plan6w. 

Podzi~kowat Pani Ewie Piekart za to, ze chciata uczestniczyc w dzisiejszej sesji Rady. Mozemy bye 


dumni z tego, ze na naszym terenie posiadamy takich ludzi, kt6rych mozemy nagradzae za ich 


dziatalnosc dla spoteczenstwa catej Gminy. Nast~pnie ztozyt sobie i wszystkim zyczenia, aby nasza 


Gmina pi~kniata i rozwijata si~ i abysmy wszyscy byli z niej dumni. 




Ad pkt. 1S 


Protok6t z poprzedniej sesji zostat przyj~ty jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 16 


Wobec wyczerpania porzqdku posiedzen ia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 


za obecnosc i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady XL Sesji Rady Gminy Koturl. 


pro~\a : 
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